
 Protokół Nr XXXVI/10

z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 
odbytej dnia 26 marca 2010 r. 

w sali konferencyjnej urzędu gminy nr 201

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski o godz. 1000 otworzył  obrady XXXVI sesji
Rady Gminy Stargard Szczeciński .
Po powitaniu oświadczył ,Ŝe zgodnie z listą obecności w obradach sesji uczestniczyło 15 radnych ,
co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób stanowiło  quorum do podejmowania
prawomocnych decyzji i uchwał . 
W obradach sesji uczestniczył Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Gminy Jerzy
Makowski , Skarbnik Gminy Wiesława Łoch oraz Sekretarz Gminy Danuta śygadło i sołtysi . 
Obradom sesji przysłuchiwała się przedstawicielka  prasy lokalnej  oraz radca Pan Roman Janił .
Z gości zaproszonych w obradach sesji uczestniczyła Pani Patrycja Gross Dyrektor Powiatowego
Urzędu Pracy w Stargardzie Szczecińskim .
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu .
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu .
Protokół Nr XXXV/10 z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 26 lutego  2010 roku
został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania.   
Ustalony porządek obrad XXXVI sesji Rady Gminy według , którego obradowała rada przedstawiał
się następująco :
1. Sprawy regulaminowe:

- otwarcie obrad XXXVI sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XXXV/10   z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński   
  w dniu  26 lutego  2010 r.  

2.Interpelacje radnych 
3.Stan bezrobocia na terenie gminy 
   Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
4.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej na terenie Gminy oraz 
   sposobu jej  poboru  
5.Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie w budŜecie gminy 
   środków stanowiących fundusz sołecki  
6.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru podatków w drodze 
   inkasa
7.Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 
   obrębie Sowno , działki nr 89/3, 89/4,90,91,92,93 i części działek 131/1,131/2 i 525
8.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu
   zagospodarowania przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Grabowo   
9.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału gminy na obwody   
   głosowania 
10.Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania Regulaminu Organizacyjnego Biblioteki  
     Publicznej Gminy Stargard Szczeciński  
11.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę
     i zbiorowego odprowadzenia ścieków 
12.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę
     i zbiorowego odprowadzenia ścieków 
13.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „ Planu Odnowy Miejscowości Grabowo „
     gmina Stargard Szczeciński  
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14.Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia w przedmiocie realizacji  
     przedsięwzięcia-  budowy Zachodniopomorskiej Sieci Teleinformatycznej dostępu do
     aplikacji i e – usług 
15.Ocena realizacji zadań w zakresie ochrony środowiska oraz wywozu  odpadów  
     komunalnych z terenu gminy 
     Stanowisko Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu 
16.Ocena działalności gminy na rzecz ochrony zdrowia mieszkańców 
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
17.Analiza wykorzystania środków finansowych przez Rady Sołeckie za rok 2009 
     Opinia Komisji Rewizyjnej 
18.Analiza przyznanych dotacji przez Urząd Gminy w roku 2009 
     Opinia Komisji Rewizyjnej   
19.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
20.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie  międzysesyjnym
21.Odpowiedzi na interpelacje radnych
      Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o treści odpowiedzi na interpelację 
      złoŜoną   w dniu 24.02.2010 r.
22.Wolne wnioski i zapytania
23.Sprawy róŜne
24.Ustalenie terminu następnej sesji
25.Zamknięcie obrad  sesji
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Przewodniczący Rady Jerzy Wojciechowski  odczytał treść dwóch interpelacji złoŜonych
przez radnego Edwarda Lutyńskiego w dniu 24 marca 2010 r. 
Ad.3
Pani Patrycja Gross Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Stargardzie Szczecińskim
przedstawiła pokrótce informację ze stanu bezrobocia na terenie gminy za okres 2009
roku  .  Następnie  w  formie  pytań  i  odpowiedzi  przeprowadzono   dyskusję  ze  stanu
bezrobocia na terenie gminy . 
Ad.4
Podjęcie uchwały Nr XXXVI/289/10 w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej na
terenie Gminy oraz sposobu jej poboru 
Przewodniczący  rady  poinformował  ,Ŝe  do  tego  projektu  uchwały  radny  Edward
Lutyński zgłosił wniosek i odczytał jego treść  w brzmieniu jak niŜej : 
W § 1 ust.2 pkt 5 w/w projektu uchwały obniŜyć stawkę ( od stoiska)- przy sprzedaŜy
sadzonek , drzew,krzewów i kwiatów z kwoty 50.00 zł do 10.00 zł .
Radny Edward Lutyński zabierając głos powiedział , Ŝe obecnie nie zgłasza tego wniosku
poniewaŜ nie został przyjęty przez komisję . 
Wobec powyŜszego przewodniczący odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania  , 15 głosami
„za” , „ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXVI/289/10 ,
która stanowi załącznik nr 3 do protokołu .  
Ad.5
Podjęcie uchwały Nr XXXVI/290/10 w sprawie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie
w budŜecie gminy środków  stanowiących fundusz sołecki .                                
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały.
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami
„za” , „ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXVI/290/10,
która stanowi załącznik nr 4 do protokołu . 
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Ad.6 
Podjęcie uchwały Nr XXXVI/291/10 w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru
podatku w drodze inkasa 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami
„za” , „ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXVI/291/10 ,
która stanowi załącznik nr 5 do protokołu .
Ad.7
Podjęcie  uchwały  Nr  XXXVI/292/10  w  sprawie  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego w obrębie Sowno , działki nr 89/3 , 89/4, 90, 91,
92, 93 i części działek  131/1 , 131/2 i 525 
Przewodniczący  rady  poinformował  ,Ŝe  wszystkie  komisje  rady  opiniując  projekt
uchwały zaproponowały wysokość opłaty wymienionej w § 6 pkt 11 na poziomie 30 %
wzrostu wartości nieruchomości .
Następnie przewodniczący odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami
'”za” , „ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXVI/292/10 ,
która stanowi załącznik nr  6 do protokołu . 
Ad.8
Podjęcie  uchwały  Nr  XXXVI/293/10  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia
zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania   przestrzennego  w  obrębie
ewidencyjnym  Grabowo .  
Przewodniczący odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami
„ za” , „przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXVI/293/10 ,
która stanowi załącznik nr 7 do protokołu .
Ad.9
Podjęcie  uchwały  Nr  XXXXVI/294/10  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie
podziału gminy  na obwody głosowania 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami
„za” , „ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXVI/294/10 ,
która stanowi załącznik nr 8 do protokołu . 
Ad.10 
Podjęcie  uchwały  Nr  XXXVI/295/10  w  sprawie  zaopiniowania Regulaminu
Organizacyjnego Biblioteki Publicznej Gminy Stargard Szczeciński .
Przewodniczący rady poinformował o uwagach zgłoszonych do tego projektu uchwały i
wymienił je prosząc radnych o naniesienie  tych zmian w swoich projektach.
Radny Edward Lutyński przypomniał, iŜ miał otrzymać wyjaśnienia odnośnie  zapisu § 9
ust. 2 Statutu Biblioteki ,  gdzie organizację  wewnętrzną  Biblioteki  określa regulamin
Organizacyjny ustalony przez Dyrektora , po zasięgnięciu opinii Wójta  –  czy wobec
powyŜszego  potrzebna jest taka uchwała rady ?
Radny  wystąpił  z  wnioskiem  formalnym  o  odesłanie  w/w   projektu uchwały   do
poprawki .
Radca  Prawny  Roman  Janił  wyjaśniając  w/w  kwestię  m.in.  powiedział   ,Ŝe  wbrew
pozorom  zapisy ustawy i  statutu   nie  wykluczają  się  ,  a  odwrotnie  wzajemnie  się
dopełniają . Rada bowiem przed wydaniem własnej opinii ma moŜliwość do zapoznania
się z opinią organu wykonawczego , a tym samym wydać trafniejszą własną decyzję .
Nadto przepis ustawowy jest przepisem wyŜszej rangi niŜ przepis statutowy .
Na końcu zaznaczył ,Ŝe opinia wójta nie jest opinią wiąŜącą .
Przewodniczący rady  powiedział ,Ŝe nie widzi  potrzeby zdejmowanie  tego projektu 
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uchwały z porządku obrad , iŜ taki wniosek radny mógł zgłosić  na samym początku
przed ustaleniem porządku  obrad.
Radny  Edward  Lutyński  –  wyjaśnił  ,Ŝe  jego  wniosek  dotyczy  przesłania  projektu
uchwały do pracy w komisjach . Poinformował dodatkowo ,Ŝe projekt uchwały nie ma
zapisu dotyczącego godzin  otwarcia bibliotek .
Radca Prawny Roman Janił odpowiedział ,Ŝe kwestię otwarcia godzin pracy bibliotek
reguluje regulamin pracy , bez  udziału rady . Natomiast kwestię porządku obrad , ustala
się na początku obrad , zgłoszony wniosek jest zmianą porządku obrad  .
Radny Edward Lutyński powołując się na zapis §28 ust.2 lit. f  Statutu Gminy powiedział
mi.in  , Ŝe  zgłosił wniosek o odesłanie projektu uchwały do komisji , nadmienił równieŜ
,Ŝe porządek obrad nie był uchwalony. 
Radca Prawny Roman Janił odpowiedział m.in. ,Ŝe wniosek jest spóźniony i    został
zgłoszony nie w  tym miejscu porządku obrad .  
Radny  Edward  Lutyński  zabierając  kolejno  głos  oświadczył  ,Ŝe  nie  ma  Ŝadnych
wniosków .
Przewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały z naniesionymi poprawkami
(tj.  zmiany w podstawie prawnej, regulamin jako załącznik i  wykreślenie z schematu
struktury org. przy Klępinie – słowa „ filia” ) i poddał pod głosowanie .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami
„  za”  ,   1 głosie „  przeciw”  i  głosy „  wstrzymujące się  „  0 – podjęła uchwałę  Nr
XXXVI/295/10 , która stanowi załącznik nr  9 do protokołu . 
Ad.11
Podjęcie uchwały Nr XXXVI/296/10  w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania  , 12 głosami
„  za”  ,  „przeciw”  0  i   1  głosie  „  wstrzymujące  się  „  -  podjęła  uchwałę  Nr
XXXVI/296/10 , która stanowi załącznik nr 10 do protokołu .  
Ad.12
Podjęcie uchwały Nr XXXVI/297/10 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 11 głosami
„za”  ,  1 głosie „  przeciw „ i  1 głosie „  wstrzymującym się  „  -  podjęła uchwałę  Nr
XXXVI/297/10 , która stanowi załącznik nr 11 do protokołu .
Ad.13 
Podjęcie  uchwały  Nr  XXXVI/298/10  w  sprawie  zatwierdzenia „  Planu  Odnowy
Miejscowości Grabowo „ gmina Stargard Szczeciński 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami
„za” , „przeciw” 0 i głosy ” wstrzymujące się „0 – podjęła uchwałę Nr XXXVI/298/10 ,
która stanowi załącznik nr 12 do protokołu . 
Ad.14 
Podjęcie  uchwały  Nr  XXXVI/299/10  w  sprawie  zawarcia  porozumienia  w
przedmiocie  realizacji  przedsięwzięcia   budowy  Zachodniopomorskiej  Sieci
Teleinformatycznej dostępu do aplikacji i e usług 
 Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami
„za” , „ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXVI/299/10 ,
która stanowi złącznik nr 13 do protokołu .
Ad.15 
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Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  BudŜetu   Daniel  Wilk
zaznaczył ,Ŝe  wszyscy radni otrzymali informację dotyczącą realizacji zadań w zakresie
ochrony środowiska oraz wywozu odpadów  komunalnych z terenu gminy i poprosił o
dyskusję w formie pytań .
Wobec braku pytań przewodniczący  przedstawił stanowisko komisji w brzmieniu jak
niŜej : 
Komisja Gospodarki mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła informację i pozytywnie
zaopiniowała  działania  w  zakresie  egzekwowania  obowiązku  posiadania  urządzeń
słuŜących do zbierania odpadów komunalnych , a takŜe przyłączenia nieruchomości do
istniejących  sieci  kanalizacyjnych  .  Jednocześnie  komisja  wnioskuje  o  zaostrzenie
działań w zakresie dzikich wysypisk śmieci i zaśmiecania poboczy dróg . 
 Ad.16 
Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty  ElŜbieta Kucaj przedstawiła
opinię komisji do tematu dotyczącego działalności Gminy Stargard Szczeciński na rzecz
ochrony zdrowia za rok 2009 w brzmieniu jak niŜej : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyjęła przedstawioną informację .
Radni uwag i pytań do w/w informacji nie zgłosili . 
Ad.17
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Bronisław  Jurec  przedstawił  opinię  komisji  do
tematu dotyczącego  wykorzystania środków finansowych przez rady sołeckie za rok
2009 , a mianowicie : 
Komisja Rewizyjna przyjęła informację  o wykorzystaniu środkach finansowych przez
Rady Sołeckie w roku 2009 . Komisję zaniepokoił fakt niewykorzystania środków przez
niektóre Rady Sołeckie .
Radni uwag i pytań do w/w informacji nie zgłosili . 
Ad.18 
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Bronisław  Jurec  przedstawił  opinię  komisji  do
tematu  w  sprawie  przyznanych   dotacji  przez  Urząd  Gminy   w  roku  2009  ,  a
mianowicie : 
Komisja Rewizyjna po dokładnym przeanalizowaniu dotacji przyznanych przez Gminę
Stargard Szczeciński w 2009 r. - przyjęła informację .
Radni uwag i pytań do w/w tematu nie zgłosili . 
Ad.19 
Wójt  Gminy  Kazimierz  SzarŜanowicz  przedstawił  radzie   informację  na  temat
działalności w okresie międzysesyjnym ;
Zarządzeniem Nr 50/10 Wójta Gminy z dnia 05 marca 2010 r.  dokonano zmian
budŜetu gminy na 2010 r. oraz ustalono układ wykonawczy do zmian poprzez: 
a) zwiększono dochody budŜetu gminy i wydatków związane z realizacją zadań własnych gminy o 
    kwotę 226 311 zł w dziale 852 – Pomoc społeczna.
    Jest to dotacja celowa otrzymana z budŜetu państwa na realizację własnych zadań bieŜących 
    gmin. 

W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa:
I. WYKONANO

1.W dniu 26.02.2010 r. aktem notarialnym Rep. Nr 1189/2010 zawarto umowę notarialną               
    stanowiącą umowę sprzedaŜy prawa własności zabudowanej nieruchomości oznaczonej 
    numerem działki 3/12 o pow. 0,3086 ha, połoŜonej w obrębie Krąpiel. Cena sprzedaŜy ustalona 
    została na kwotę 49 995,00 zł. SprzedaŜ w drodze I przetargu ustnego nieograniczonego. 
    Nabywca – Anna Klotz.
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2. Zgodnie z Zarządzeniem Wójta Nr 7/09 z dnia 20 stycznia 2009 r. w sprawie gospodarowania 
    środkami publicznymi o wartości szacunkowej nieprzekraczającej równowartości kwoty 14 000 
    euro w Urzędzie Gminy Stargard Szczeciński, przeprowadzono postępowanie w sprawie 
    udzielenia zamówienia na wykonanie prac:
    - geodezyjnych polegających na podziale działki oznaczonej numerem 149/6 o pow. 0,77 ha, 
      połoŜonej w obrębie Grzędzice, celem wydzielenia 7 działek, zgodnie z decyzją o warunkach 
      zabudowy, zapytanie z dnia 08.03.2010 r.
      W dniu 17.03.2010 r. dokonano wyboru wykonawcy zleconych prac. Najkorzystniejsza oferta 
      została złoŜona przez Usługi Geodezyjno-Kartograficzne Krzysztof Pankiewicz ul. Lechonia 
      9b/5, 73-110 Stargard Szczeciński – kwota 4 392,00 zł.
    - geodezyjnych polegających na podziale działki oznaczonej numerem 821 o pow. 3,5401 ha, 
      obręb Małkocin, celem wydzielenia 5 działek o powierzchni powyŜej 0,3000 ha.
      W dniu 17.03.2010 r. dokonano wyboru wykonawcy zleconych prac. Najkorzystniejsza oferta  
      została złoŜona przez Usługi Geodezyjno-Kartograficzne Krzysztof Pankiewicz ul. Lechonia 
      9b/5, 73-110 Stargard Szczeciński – kwota 4 392,00 zł.
    - geodezyjnych polegających na podziale działki oznaczonej numerem 188/4 o pow. 0,34 ha, 
      obręb Kurcewo, stanowiącej drogę celem wydzielenia działki o pow. ok. 130 m2 dla poprawy 
      warunków zagospodarowania nieruchomości sąsiedniej.
      W dniu 17.03.2010 r. dokonano wyboru wykonawcy zleconych prac. Najkorzystniejsza oferta  
      została złoŜona przez Usługi Geodezyjno-Kartograficzne Krzysztof Pankiewicz ul. Lechonia 
      9b/5, 73-110 Stargard Szczeciński – kwota 2 257,00 zł.
    - geodezyjnych polegających na podziale działki oznaczonej numerem 159/1, połoŜonej w 
      obrębie Klępino celem wydzielenia terenu stanowiącego drogi, zgodnie z ustaleniami 
      miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.
      W dniu 17.03.2010 r. dokonano wyboru wykonawcy zleconych prac. Najkorzystniejsza oferta 
      została złoŜona przez „GEOEXPRESS” Usługi Geodezyjne Tomasz Kłyszejko ul. Śląska 9, 
      73-110 Stargard Szczeciński – kwota 3 904,00 zł.
    - geodezyjnych polegających na podziale działki oznaczonej numerem 777/3 o pow. 0,3922 ha,  
      obręb Małkocin, celem wydzielenia terenu dla potrzeb regulacji przebiegu drogi osiedlowej 
      (podział na dwie działki).
      W dniu 17.03.2010 r. dokonano wyboru wykonawcy zleconych prac. Najkorzystniejsza oferta  
      została złoŜona przez Usługi Geodezyjno-Kartograficzne Krzysztof Pankiewicz ul. Lechonia 
      9b/5, 73-110 Stargard Szczeciński – kwota 2 379,00 zł.
    - geodezyjnych polegających na podziale działki oznaczonej numerem 25/2 o pow. 0,8960 ha, 
      obręb Wierzchląd, celem wydzielenia terenu dla potrzeb utworzenia ścieŜki pieszo-jezdnej 
      (podział na dwie działki).
      W dniu 17.03.2010 r. dokonano wyboru wykonawcy zleconych prac. Najkorzystniejsza oferta 
      została złoŜona przez Usługi Geodezyjno-Kartograficzne Krzysztof Pankiewicz ul. Lechonia 
      9b/5, 73-110 Stargard Szczeciński – kwota 2 562,00 zł.
    - oszacowania wartości nieruchomości, zapytanie z dnia 11.03.2010 r., zakres zapytania – 4 
      nieruchomości. 
      W dniu 19.03.2010 r. dokonano wyboru wykonawcy zleconych prac. Najkorzystniejsza oferta 
      została złoŜona przez Aleksandrowicz Wycena Nieruchomości Przemysław Aleksandrowicz z/s.
      Stargard Szczeciński, ul. Krasińskiego 15/2, – cena 1 415,20 zł. Umowa została zawarta w dniu 
      23.03.2010 r.
3. Wydano zezwolenia na usunięcie drzew – 17 zezwoleń.
4. Decyzją GNR. 72247 – 1/2010 z dnia 09.03.2010 r. przekształcono prawo uŜytkowania 
    wieczystego nieruchomości oznaczonej numerem geodezyjnym 341/1, połoŜonej w obrębie 
    Klępino, przysługujące Magdalenie i Przemysławowi małŜonkom Stolarczyk w prawo własności 
    nieruchomości. Opłatę za przekształcenie ustalono w wysokości 747,00 zł z zastosowaniem 90 %
    bonifikaty.
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5. Wystawiono 5 zaświadczeń o prowadzeniu i wielkości gospodarstw rolnych, połoŜonych na 
    terenie gminy w obrębach: Golczewo, Klępino, Sowno, Święte i Warchlino.
6. Od marca b.r. do urzędu wpływają wnioski o zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju
    napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej.

W Referacie Planowania Przestrzennego:
I. WYKONANO

1.Wydano:
    - 14 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu, 
    - 5 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, 
    - 3 opinie o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego planu 
      zagospodarowania przestrzennego lub Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
      przestrzennego gminy Stargard Szczeciński, 
    - 10 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału nieruchomości
      z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,
    - 5 wypisów i wyrysów z miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego,
    - 28 zaświadczeń o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania 
      przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
      gminy Stargard Szczeciński,

W Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji :

1. Wykonano remont świetlicy w Pęzinie.
2. WyraŜono zgodę na lokalizację w pasach drogowych dróg wewnętrznych i gminnych:
    - przyłączy wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 12 szt.,
    - odcinków sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych –14 szt.,
    - zjazdów na tereny działek budowlanych – 7 szt.,

Ponadto Wójt uczestniczył w spotkaniach i zebraniach , takich jak : 
03.03.2010 – walne zgromadzenie SOM – Szczecin
09.03.2010 – wybory sołtysa - Lipnik 
10.03.2010 – zebranie wiejskie – Grabowo
12.03.2010 – zebranie robocze sołtysów 
17.03.2010 – podpisano w kuratorium umowy na projekt „Moje gimnazjum – moja szansa”
18.03.2010 – walne zgromadzenie funduszu poręczeń kredytowych i walne zgromadzenie WIR
19.03.2010 – SP Grzędzice – festyn sportowy „Jesteśmy widoczni na drodze” 
24.03.2010 – zebranie wiejskie w Koszewie i StrzyŜnie,
                      Zebrania OSP – śarowo, Witkowo , Grzędzice 
25.03.2010  –  spotkanie  w  kuratorium  nt.  arkuszy   organizacyjnych  szkół  na  rok
2010/2011 
Radni uwag i pytań do informacji Wójta Gminy nie zgłosili . 
Ad.20 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski   poinformował  ,Ŝe brał  udział  w
spotkaniu roboczym sołtysów w dniu 12 marca 2010 r. oraz w pracach związanych z
przygotowaniem obrad sesji . 
Ad.21 
Przewodniczący  rady  poinformował  ,Ŝe   zgodnie  z  zapisami  Statutu  Gminy  ma
obowiązek  poinformowania    o  treści  odpowiedzi  na  interpelację  radnego  Edwarda
Lutyńskiego  złoŜoną w dniu 24.02 .2010 r. 
Radny Edward Lutyński odczytał treść interpelacji , którą złoŜył w dniu 24.02.2010 r. 
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Wójt  Gminy  odczytał  treść  udzielonej  odpowiedzi  na  złoŜoną  przez  radnego
interpelację .
Dodatkowo wójt wyjaśnił ,Ŝe  wracając do sprawy poruszonej na zebraniu wiejskim w
Małkocinie dotyczącej  zatrudniania  mieszkańców przez firmę „ESBUD” na budowie  ,
do dnia dzisiejszego sprawa jest wyjaśniana przez gminę .Po naszych rozmowach Pan
Prezes wysłał pismo do Sołtysa , iŜ osoby poszkodowane mogą się zgłosić w sprawie
niewypłacenia wynagrodzenia za pracę. Ponadto Firma „ESBUD „ zatrudniła jednego z
podwykonawców bez wiedzy gminy  .  Właściciel  firmy w tej sprawie  napisał do gminy
pismo . Wykonawca nie dotrzymał warunków umowy zatrudniają podwykonawcę  bez
wiedzy gminy . W tej sprawie jest wydana  opinia Radcy Prawnego  .
Radca Prawny Roman Janił zabierając głos m.in. powiedział , Ŝe wykonawca dopuścił się
naruszenia  zasad  wolnej  konkurencji  ,  wyeliminował  innych  oferentów  .  Skutki
nieuczciwej konkurencji moŜna  zaskarŜyć do sądu . Dalej radca zaznaczył ,Ŝe nie ma
wyrządzonej szkody dla gminy , bo nie zostały wypłacone pieniądze dla nielegalnego
podwykonawcy.  Jeśli   gmina  odstąpiłaby  od  umowy,  to  narazi  się  na  roszczenie
odszkodowawcze  ze strony wykonawcy , tym bardziej jak wcześniej wspomniał radca w
warunkach braku szkody poniesionej przez  gminę .
NaleŜy działać  ostroŜnie  jak powiedział  radca,bo  moŜna tę  sytuację   uporządkować.
Wykonawca powinien rozliczyć się z podwykonawcą  i usunąć  go z budowy ,wówczas
gmina nie będzie miała obowiązku zapłaty wynagrodzenia temu    podwykonawcy, a cała
sytuacja zostanie przywrócona do stanu poprzedniego  .
Została wydana taka opinia  powiedział radca , wykonawca musi się wypowiedzieć jak
wygląda sytuacja na budowie , jak uporządkowali sprawę z podwykonawcą , bo moŜe
dojść do rozwiązania umowy .
Radny Edward Lutyński powiedział ,Ŝe skoro jest opinia sporządzona na piśmie, to prosi
o kopie tej opinii .
Następnie radny  w odniesieniu do interpelacji i udzielonej  odpowiedzi w pkt 4 zapytał
radcę , czy nastąpiło złamanie prawa .
Radca odpowiedział ,Ŝe o wszystkim pisze w swojej opinii . Wykonawca dopuścił się
czynu niedozwolonego , a szkodę ponieśli oferenci , którzy w trybie ustawy o zwalczaniu
czynów  nieuczciwej konkurencji mogą dochodzić sankcji wobec sprawcy .
Przewodniczący rady zabierając głos w tej sprawie m.in. powiedział ,Ŝe naleŜy dać czas
wójtowi  na wyjaśnienie tej sprawy  i poinformował o piśmie   Firmy AGA SERVISE z
Maszewa,  która   zwraca  się   do  Pana  Wójta  o  zajęcie  stanowiska  i  zapłatę  za
zrealizowane roboty .
Radny Edward Lutyński – odnosząc się do tej sprawy zaznaczył ,Ŝe mogła ten przetarg
wygrać druga firma i czy nie naleŜało  by powiadomić urzędu zamówień publicznych . 
Wójt Gminy – odnosząc się do tej sprawy  zaznaczył , Ŝe informację tą powziął dopiero
na zebraniu wiejskim w Małkocinie i musi podjąć decyzję analizując wszystkie aspekty .
Wykonawca  złamał  umowę  i  naleŜałoby  przywrócić  wszystko  do  stanu  zgodnego  z
umową,  przeanalizować   skutki  gospodarcze, które wystąpiłyby   po odsunięciu tego
wykonawcy oraz liczyć się z tym , Ŝe nastąpiłoby wydłuŜenie  realizacji inwestycji   w
czasie . Podsumowując wójt powiedział ,Ŝe zrobi to co jest zgodne z prawem i aby nie
było Ŝadnych strat jeŜeli chodzi o  inwestycję .
Kolejno dyskutowano na temat wykonywanych prac w okresie zimowym na budowie ,
podczas mroźnych dni . 
Radny Daniel Wilk odnosząc się do tej kwestii m.in.  zasugerował , aby przy odbiorach
prac byli zatrudniani biegli , którzy stwierdzą jakość wykonanych prac i tutaj oparł się na
przykładzie  ,np.   były mrozy ,a wylewane były fundamenty.
Radny  Edward  Lutyński  –  stwierdził  ,Ŝe  w  tej  sprawie  zwróci  się  do  Inspektora
Powiatowego , przedstawiając interpelację .
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Wójt  Gminy odnosząc się  do interpelacji  ,  które wpłynęły w dniu 24 marca 2010 r.
powiedział ,Ŝe udzieli odpowiedzi w terminie . Wskazał jedynie  ,Ŝe odnośnie realizacji
zadań  w  ramach  funduszu sołeckiego-  oczywiście  będzie  gmina działała zgodnie  z
przepisami    .
Radca Prawny Roman Janił   przypomniał  ,Ŝe realizacja  zadań  sołeckich  w ramach
funduszu sołeckiego podlega wszystkim rygorom , bo są to  środki publiczne . 
Ad.22
Radna GraŜyna Gajewska – poinformowała ,Ŝe mieszkaniec Pęzina zwrócił uwagę  na
to  ,Ŝe cena wody  w gminie jest wyŜsza w stosunku do ceny wody np. w Chociwlu .
Wójt Gminy odpowiedział m.in  ,Ŝe biorąc pod uwagę  wysokość  stawek za wodę w
gminach sąsiednich  to w gminie Stargard stawka nie jest  wygórowana .
Radny Edward  Lutyński-  zadał  pytanie  wójtowi  ,  czy posiada zaległy  urlop  za lata
2006/2007/2008/2009 .
Wójt Gminy – odpowiedział , Ŝe posiada urlop zaległy za rok 2009.
Sekretarz Gminy poinformowała , iŜ wójt zaplanował wykorzystanie zaległego urlopu  i
od poniedziałku będzie na urlopie zgodnie ze złoŜonym wnioskiem .
Ad.23
Radna ElŜbieta Kucaj poruszyła temat rodzin mieszkających w trudnych warunkach  w
Rogowie 15 , czy komisyjnie zostały przydzielone dla dwóch rodzin mieszkania socjalne
w Poczerninie , czy te rodziny będą  dbać o czystość w nowych mieszkaniach , od kiedy
była podwyŜka czynszu w mieszkaniach komunalnych .
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe przydziału mieszkań  dla najemców dokonano z uwagi
na zły stan techniczny budynku w Rogowie  , a co do  podwyŜki to nie pamięta od kiedy
były wprowadzone nowe ceny .
Radny Roman Klim – zgłosił konieczność wymiany szyby na przystanku autobusowym
w Klępinie .
Radna Renata Kornet – przypomniała o odprowadzeniu wody przy drodze w Sownie  i
zapytała się co będzie z trzecią rodziną z Rogowa 15 .
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe odnośnie trzeciej rodziny to planuje  zakup kontenera .
Ad.24
Przewodniczący Rady Gminy  Jerzy Wojciechowski  podał  termin  zwołania  następnej
sesji – absolutoryjnej , terminy posiedzeń komisji wraz z tematami wynikającymi z planu
pracy rady , a mianowicie : 
- XXXVII sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński  odbędzie się dnia 30 kwietnia 2010 r.
o godz. 10 00  ,
- komisja gospodarki mienia komunalnego i budŜetu dnia 12 kwietnia 2010 r. o godz. 800

z tematem:
   1.Ocena stanu dróg po okresie zimowym , oraz plan budowy i remontów 
      Opinia komisji na sesję 
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 13 kwietnia 2010r. o godz. 1000 z  
   tematem: 
  1.Ocena funkcjonowania bibliotek ,świetlic wiejskich , placówek upowszechniania   
     kultury oraz kultury fizycznej 
     Stanowisko komisji na sesję 
- komisja rewizyjna dnia 14 kwietnia 2010 r. o godz. 8 00  z tematem :
   1.Ocena realizacji budŜetu gminy za rok 2009 
      Opinia komisji na sesję 
 2.Ocena realizacji wykonania budŜetu Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska 
    i Gospodarki Wodnej w 2009 roku
    Opinia komisji na sesję 
Przewodniczący rady przypomniał ,iŜ będzie to sesja absolutoryjna i komisje będą 
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oceniały realizację budŜetu  gminy za rok 2009 .Radni otrzymali sprawozdanie roczne z
wykonania budŜetu za 2009 rok .   
Ad.25
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski
podziękował wszystkim za udział i o godz. 12  45 zamknął  obrady XXXVI sesję Rady
Gminy Stargard Szczeciński .
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